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Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens, Erik Chevrolet, Peter Robbens, Mieke Seminck (online), Patrick Van 
Caelenberghe, Jos Jacobs (online), Johan Permentier (online), Geert Verdoodt, Patrick Van Waes, 
Ludwig Peetroons, Josefien Van Peteghem (online), Michael Smits (online) 
Verontschuldigd: Rutger Smith, Geert Verdoodt 
Afwezig: / 
 

 

1 GOEDKEURING VERSLAG 27/6 

Het verslag van 27 juni wordt goedgekeurd. 

2 FINANCIËLE RAPPORTERING 

Stand van zaken begroting ><resultaat:  
 
Belangrijkste zaken: 

- Invoering ‘jeugdlid’ (competitielid i.p.v. recreant) 
- Regularisaties subsidiering 
- Extra kosten indoororganisatie en livestreaming 
- Korting op Paasstage Cyprus 

 
Alles samen komen we tegenover budget op een resultaat van +- €10.000 
De meevallers en tegenvallers hebben elkaar dus zo goed als in evenwicht gehouden. 
Na het 3de kwartaal zal een duidelijke prognose gegeven kunnen worden naar eind december toe. 
(Inflatie op personeelskost te bekijken) 
 

3 AANPAK STRATEGIE: FINALE FASE 

Traject tot de AV 2023 moet vastgelegd worden. 
Ludwig heeft een samenvatting gemaakt van al het werk van de verschillende werkgroepen. 
Dit document moet de Raad van Bestuur helpen om de strategische keuzes te bepalen. 
 
Het document wordt rondgestuurd. 
Iedereen is bereid om zich in het weekend een dag vrij te maken om tot de besluiten te komen. 
 

4 ONTSLAG LIER 

LIER heeft haar ontslag schriftelijk aan de federatie medegedeeld. 
 
De volgende stappen zijn nu: 

- De ontslagaanvraag wordt bekendgemaakt in de officiële uitgaven en de andere verenigingen 
kunnen binnen de 30 kalenderdagen bezwaren en opmerkingen schriftelijk inbrengen bij de 
VAL. 

- De raad van bestuur beslist na deze termijn over de datum van het voorwaardelijk ontslag 
 
De Raad van Bestuur beslist alvast dat wanneer er geen bezwaren zijn, het voorwaardelijk ontslag kan 
ingaan na de 30 kalenderdagen waarvan sprake hierboven. 
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Het is de bedoeling dat LYRA en LIER uiteindelijk fusioneren. 

5 ORGANISATIE WINTER (TSH) 

Ludwig heeft inmiddels geïnformeerd naar de gevolgen bij oprichting van een BTW-plichtige vzw.  
Nu moet nog beslist worden over wie in deze vzw zal zitten. 

6 AGENDAPUNT ERIK: BK MEERKAMPEN TIELT 

Erik geeft een korte evaluatie van dit afgelopen BK: 
- Goed organisatieteam 
- Podium was geen 100% ingericht (wat betreft zichtbaarheid sponsors) maar werd ter plaatse 

nog rechtgezet 
- Er is een polsstok stuk gegaan 

 

7 AGENDAPUNT ERIK: KLEDIJ LEDEN RVB 

Voorlopig kregen de leden van de Raad van Bestuur enkel bovenkledij met lange mouwen. In deze 
uitzonderlijk warme zomer is dat natuurlijk niet handig. Men vraagt om volgend jaar ook een polo te 
voorzien. 
 

8 AGENDAPUNT PATRICK VW: EK MUNCHEN 

Patrick Van Waes vraagt om in de toekomst op de hoogte te zijn van het atleten-hotel zodat hij als lid 
van de RVB eventueel kan langsgaan om atleten/trainers een hart onder de riem te steken. 
 
Er is begrip voor deze vraag maar anderzijds kan dit ook gevoelig liggen bij onze Franstalige collega-
federatie. Informeel langsgaan in het hotel is iets anders, maar dit formeel regelen ligt moeilijk. 
 
Het gaat Patrick er vooral om dat het belangrijk is om interesse te tonen. Dit is voor een stuk ook 
branding om dichter bij de atleet te kunnen staan als federatie. 
 

9 AGENDAPUNT PATRICK VW: CLUBKLEDIJ 

Regel toevoegen aan lastenboek/reglement voor BK’s waar geen callroom is: bij het niet dragen van 
de clubtrui, kom je niet in aanmerking voor het kampioenschap. (behalve met uitzonderlijk toelating 
van de club van de betreffende atleet). 
 
 Dit wordt meegenomen naar de KBAB. 

 

 

10 AGENDAPUNT PATRICK VW: EXTRASPORTIEVE EVALUATIE WK EUGENE EN EK MUNCHEN 

EK Munchen: 
- Eline Daelemans zou de briefing vooraf niet ontvangen hebben. Inmiddels werden hiervoor al 

excuses overgemaakt. 
Dit soort zaken zijn jammer genoeg niet te automatiseren maar desalniettemin delicaat en 
gevoelig. 

- Gery Follens laat weten dat Rutger heel wat frustraties ervaren heeft. Er waren heel wat 
zaken waarmee wij als land “alweer” niet tijdig in orde waren en die hij ter plaatse heeft 
moeten oplossen. (Achterstallige betalingen, foto-materiaal,…) 
Onze Raad van Bestuur is dit hele gedoe grondig beu! 
Er wordt nog afgewacht op de evaluatie die Rutger gaat maken. 

 

11 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 26 september 
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 24 oktober 
 28 november 

 
 

12 VARIA 

 Medailles BK Estafetten 4 sept (Kessel-Lo): Jos Jacobs is niet beschikbaar en vraagt of iemand 
anders kan invallen. Mieke Seminck is bereid. 

 
 
 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
Mailprocedure Patrick Van Waes Inbreuk tegen 

deontologie door 
persoon aangesloten 
bij AVLO 

Patrick werd 
geïnformeerd van de 
procedure, maar nam 
niet deel aan discussie 
en beslissing. 

    
    
    
 
 


